



宏文學校
HONG WEN SCHOOL

30 Towner Road Singapore 327829
Tel: 62943340 Fax: 62937625

HWS/17/124

30 August 2017

Dear Parents/Guardians

Information Sheet for September 2017

(1) Teachers' Day School Holiday, Hari Raya Haji Holiday & the end-of-term school holidays

Teachers' Day falls on Thursday 31 August and is a school holiday. Hari Raya Haji falls on Friday 1 September 2017 and is a public holiday. The end-of-term school holidays will be from Saturday 2 September to Sunday 10 September 2017.

Pupils will return to school on Monday 11 September 2017.

(2) Supplementary Classes for P6 (PSLE Preparations)

P6 supplementary lessons will be conducted on Thursday 7 September and Friday 8 September from 7.30 am to 12.30 pm, during the September holidays.

Parents/Guardians of P6 pupils, please ensure that your child/ward attends the sessions punctually. Some of the canteen stalls will be open for recess at 10 am.

(3) PSLE Listening Comprehension

The PSLE Listening Comprehension will be conducted on Friday 15 September.

P1 to P5 pupils need not attend school on that day. The school has arranged for learning to take place online (known as Online Learning Exercise or OLE) for the P1 to P5 pupils.

P1 pupils will be briefed and a technical information booklet containing information on how to go about taking part in OLE will be given to all P1 parents

(4) Mid-Autumn Festival

We will be celebrating the Mid-Autumn Festival on Friday 29 September. The highlights of the celebrations include our Chinese Cultural Arts Demonstration Booths, PSG and Youth Alumni Game Stalls as well as a concert featuring our talented pupils.

We would also like to encourage each pupil to contribute one mooncake prior to the event so that all guests can savour the mooncakes that evening. We will be collecting the mooncakes from Monday 25 September 2017.

All parents are cordially invited to join us in the celebrations.

Yours sincerely

Poon Siow Leng
Principal



宏文学校

HONG WEN SCHOOL

30 Towner Road Singapore 327829
Tel: 62943340 Fax: 62937625

(1) 教师节假期、哈芝节与第三学段的学校假期

今年的教师节为 8月31日(星期四)，是个学校假日。学生无须到校上课。

今年的哈芝节为 9月1日(星期五)，是个公定假日。学生无须到校上课。

第三学段的学校假期为 9月2日(星期六)至9月10日(星期日)。学生须于 9月11日(星期一) 返校上课。

(2) 六年级辅助课 (预备小六离校考试)

我校将在学校假期的 9月7日(星期四) 以及 9月8日(星期五) 为小六的学生进行辅助课，时间是早上7时30分至下午12时30分。

请家长提醒孩子准时来上课。学校食堂的摊位将在休息时间上午10时开放。

(3) 小六离校听力考试

小六离校听力考试将于 9月15日(星期五) 举行，所有小一至小五的学生当天无须到校上课。当天，小一至小五的学生必须在家里进行网上学习。

校方将于稍后向小一学生详细说明有关活动的详情。校方也会分发说明手册给小一的家长。

(4) 中秋节庆祝会

我校将于 9月29日(星期五) 举办中秋节庆祝会。当天的节目包括推广各项中华文化艺术的摊位、由家长会及校友会(少年支部)负责的游戏摊位, 以及学生的文娱表演。

校方也鼓励学生们在中秋节庆祝会前贡献一个月饼以在庆祝会当晚与大家共享。校方将在9月25日起收集学生贡献的月饼。

欢迎家长参与当晚的庆祝会。